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Tomasz Kacprzak

Radny 

Rady Miejskiej w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego z dnia 13 grudnia 2023 r. 

w sprawie chodników i oświetlenia na ulicach Borowieckiego, Bauma oraz Welta 

informuję, że ww. zadania nie zostały uwzględnione w najbliższych planach 

inwestycyjnych Miasta. Potrzeby w zakresie inwestycji wielokrotnie przekraczają 

posiadane środki, dlatego w pierwszej kolejności realizowane są te, dla których 

opracowane zostały dokumentacje projektowe lub będące kontynuacją zadań 

rozpoczętych w latach ubiegłych, a także związane z rewitalizacją obszarową 

centrum Łodzi, budżetem obywatelskim lub dofinansowane ze środków unijnych.

W zakresie postulatu dotyczącego budowy oświetlenia na wskazanych ulicach 

dodatkowo informuję, że z uwagi na brak instalacji elektroenergetycznej, 

w pierwszej kolejności konieczne byłoby opracowanie dokumentacji 

projektowo-wykonawczej oraz pozyskanie środków finansowych na ten cel. 

       Wojciech ROSICKI




